



PERBADANAN KETUA MENTERI PULAU PINANG

KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA

1. Tawaran adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat yang berdaftar dengan sistem ePerolehan Kerajaan Negeri Pulau Pinang dan Kementerian Kewangan Malaysia dalam bidang bekalan / perkhidmatan / kerja di bawah kod bidang **221510 : Tempat Letak Kereta** yang masih sah tempoh lakunya bagi menyertai sebutharga berikut:

No. Sebutharga	:	Bil. CMI / 4 / 2012
Tajuk Sebutharga	:	Penyewaan Di Atas Tanah Hak Milik Perbadanan Ketua Menteri Pulau Pinang Bagi PT 222, PT 223 dan PT 224, Bersempadan Lot 662-689, Lebu Sungai Pinang 5, Seksyen 8, Bandar George Town, Daerah Timur Laut Untuk Tujuan Tempat Meletak Kenderaan
Tarikh Dibuka	:	14 Disember 2012 (Jumaat)
Tarikh Tutup	:	28 Disember 2012 (Jumaat)

2. Syarikat yang berminat **DIWAJIBKAN** menghadiri sesi taklimat / lawatan tapak yang akan diadakan seperti berikut:

Tarikh	:	21 Disember 2012 (Jumaat)
Masa	:	9.30 pagi
Tempat	:	PT 222, PT 223 dan PT 224, Bersempadan Lot 662-689, Lebu Sungai Pinang 5, Seksyen 8, Bandar George Town, Daerah Timur Laut (Berhadapan Restoran Burger King)

3. Syarikat-syarikat yang berminat untuk menyertai tawaran ini dikehendaki mendaftar dengan ePerolehan Jabatan Kewangan Negeri Pulau Pinang dan Kementerian Kewangan Malaysia dalam bidang berkaitan. Hanya syarikat-syarikat yang

telah mendaftar dengan ePerolehan boleh mendapatkan borang sebutharga melalui laman web ePerolehan Kerajaan Negeri Pulau Pinang di <http://ep.penang.gov.my/> dan borang hanya boleh di muat turun dari sistem e-Perolehan setelah menghadiri sesi taklimat dan lawatan tapak.

4. Borang tawaran yang telah lengkap diisi berserta profil syarikat dan maklumat pengalaman serta salinan Sijil Pendaftaran Syarikat dan Sijil Kementerian Kewangan dalam kod bidang yang berkaitan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat yang berlakri serta ditandakan tajuk sebutharga disebelah kanan atas sampul surat. Dokumen sebutharga tersebut mestilah sampai **pada atau sebelum jam 12.00 tengahari pada 28 Disember 2012 (Jumaat)** dan dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga **Bil. CMI / 4 / 2012** di **Unit Perbadanan Ketua Menteri Pulau Pinang, Paras 47, KOMTAR, 10503 Pulau Pinang**. Tawaran yang dikemukakan selepas masa dan tarikh yang ditetapkan tidak akan dipertimbangkan.

5. **Bukti Penghantaran Tidak Dianggap Sebagai Bukti Penerimaan** dan semua kos berkaitan dengan tawaran sebutharga di atas adalah menjadi tanggungjawab penyebutharga terbabit. Perbadanan Ketua Menteri Pulau Pinang (CMI) tidak tertakluk menerima mana-mana tawaran terendah, tertinggi atau sebarang tawaran. CMI berhak untuk membatalkan atau menunda atau menggantung tawaran di atas sebelum atau selepas tarikh dan masa tutup tawaran tanpa menyatakan sebab di atas keputusan tersebut.

Pengurus Besar
Perbadanan Ketua Menteri Pulau Pinang (CMI)